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P R O T O K Ó Ł  Nr VI / 2003 
 

obrad VI sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 23 kwietnia 2003 roku 

 
 
Obecnych na sesji  Radnych, tj. 85,7 %. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Jerzy Koszarny 
2. Antoni Obsadny 
3. Marian Pareński 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 

Porządek posiedzenia 
 
 1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
 2. Przedstawienie porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej 
 3. Wybór Sekretarza obrad VI sesji Rady Miejskiej 
 4. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej 
 5.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
 6.  Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady  
 7.  Interpelacje i zapytania radnych  
 8.  Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów  
 9.  Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
      w Ostrzeszowie za rok 2002 
10. Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu miasta i gminy Ostrzeszów za 2002 rok 
11. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Ostrzeszów za 2002 rok 
12. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów w 2003 roku  
b) Statutu Miasta i Gminy Ostrzeszów  
c) zmiany przyjętego Statutu tworzonego Związku Gmin Zlewni Górnej Baryczy 
d) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Ostrzeszowie w rejonie ulicy  

Piłsudskiego  
      e)   zbycia nieruchomości gruntowej położonej we wsi Zajączki  
 f)   utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu w Ostrzeszowie  
13. Informacja o wydanych decyzjach Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów  
      w przedmiocie ustalenia jednorazowych op łat, wynikających ze zmiany miejscowego 
      planu zagospodarowania przestrzennego i zbycia nieruchomości położonych w obrębie 
      terenów objętych zmianą 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
15. Sprawy różne i informacje 
16. Zakończenie 
 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady     
                         VI sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna do obradowa-                            
                         nia i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.       
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Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
                          
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad VI sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił, aby                
                         sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ła radny Henryk Kajser. 
                         Radny Henryk Kajser wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) wybrała radnego Henryka 
                         Kajser Sekretarzem obrad VI sesji Rady Mie jskiej.  
 
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Aleksander Józefiak - Sekretarz obrad V sesji Rady Miejskiej  
                       przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez  
                         odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (18 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Ryszard Szymański w nawiązaniu do złożonego wcześniej wniosku 
                         zgłosił konieczność opracowania projektu i oddania do użytku nowego  
                         placu gier i zabaw na terenie miasta ponieważ nawiązany jest kontakt  
                         z kilkoma ostrzeszowskimi firmami, deklarującymi pomoc w realizacji  
                         tego zadania. 
                         Radny Zygmunt Lizakowski wniós ł spowodowanie ustawienia znaku     
                         drogowego „zakaz wyprzedzania” na drodze nr 11w Koch łowach  
                         na wysokości kościółka w związku z licznymi wypadkami. 
                          
                         Radny Jan Góra stwierdza, że należałoby zająć stanowisko wobec artykułu  
                         „Drogie liczenie g łosów” zamieszczonego w rubryce „Listy” w „Czasie  
                         Ostrzeszowskim” - sprawa dotyczy Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.                        
                         Czy muszą być dwaj Wiceprzewodniczący. 
  
                         Radny Adam Zawada zwróci ł uwagę na niepotrzebne przywoływanie  
                         tematu  dotyczącego urządzania dotyczącego urządzania nowych placów  
                         zabaw – zadanie to jest ujęte w budżecie i będzie realizowane.   
 
                         Radny Zygmunt Ostrowicz zg łosił potrzebę wykonania dojścia do Urzędu  
                         Skarbowego wzd łuż drogi nr 11, które jest  szczególnie uciążliwe w okresie  
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                         deszczu – przejście od strony Powiatowego Urzędu Pracy zostało  
                         zlikwidowane.  
 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtys 
                         Czesław Fankidejski – Przewodniczący Rady Dzielnicy nr 2 wniósł o zajęcie 
                         się - remont istniejących placów zabaw.  Apelował o zaniechanie działań 
                         dotyczących urządzania nowych placów gier i zabaw. 
 
Do p-ktu 9-go Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy  
                         Społecznej w Ostrzeszowie za rok 2002 
                         Grzegorz Rycerski – Zastępca Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka 
                         Pomocy Społecznej przedstawił powyższe sprawozdanie. 
                         Sprawozdanie zosta ło omówione na posiedzeniach stałych Komisji Rady. 
                         Rada Miejska przyjęła do wiadomości powyższe sprawozdanie.  
                         Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 10-go Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu miasta i gminy Ostrzeszów 
                           za 2002 rok 
                           Mariusz Witek – Zastępca  Burmistrza przedstawi ł sprawozdanie roczne  
                           z wykonania budżetu miasta i gminy Ostrzeszów za 2002 rok. 
                           Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokołu. 
                           Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił Uchwałę nr SO-9/6-SP/Ka/03 
                           Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 
                           z dnia 1 kwietnia 2003 roku.  
                           Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
                           Radny Marek Pohl – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał 
                           z protoko łem Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za rok 2002  
                           oraz uchwałą Nr 1/2003 Komisji Rewizyjnej z dnia 3 kwietnia 2003 roku  
                           w sprawie absolutorium. 
                           Radny Henryk Mackanić podkreślił, że: 
                           - środki na fundusz płac w oświacie i wychowaniu były wydatkowane  
                             zgodnie z planem wydatków, 
                           - nie wykorzystano w 100% środków Gminnego Funduszu Ochrony      
                             Środowiska i Gospodarki Wodnej. Prośba, aby środki te były wykorzysty- 
                             wane w danym roku kalendarzowym.  
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz zapewnił, że zwróci uwagę na 100%                     
                           wykorzystanie środków z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska 
                           i Gospodarki Wodnej w roku kalendarzowym.   
 
Do p-ktu 11-go Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Ostrzeszów  
                           za 2002 rok 
                           Radny Marek Pohl – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił  
                           uchwałę nr 18/03 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej   
                           w Poznaniu z dnia 8 kwietnia 2003 roku w sprawie wyra żenia opinii o wniosku  
                           Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzeszów o udzielenie absolutorium  
                           Burmistrzowi za 2002 rok.  
                           Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  
                           projekt uchwa ły w sprawie  absolutorium. 
                           Uchwała została przez Radę podjęta jednogłośnie. (18 głosów „za”). 
                           Uchwała Nr VI/65/2003  stanowi załącznik do protokołu.  
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz podziękował Radzie za udzielone absolutorium. 
                           Podkreślił, że budżet 2002 roku wykonywał tylko od 19 listopada do  
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                           31 grudnia 2002 roku. Budżet ten wykonywał Zarząd Miasta i Gminy  
                           III kadencji samorządu.  
                           Zbyszko Szmaj – Przewodniczący Zarządu Miasta i Gminy podziękował za              
                           taką jednomyślność w sprawie udzielenia absolutorium. 
                           Podziękował Zarządowi Miasta i Gminy III kadencji samorządu, Skarbnikowi, 
                           Radcy Prawnemu i wszystkim, którzy przyczynili się do wykonania budżetu 
                           miasta i gminy za 2002 rok. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 30-minutową przerwę w obradach 
                           ( godz. 1130 – 1200). 
 
                           Na obrady nie wróci ł radny Zygmunt Ostrowicz. 
 
Do p-ktu 12-go Podjęcie uchwał w sprawie: 

                     a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów w 2003 roku  
                         Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił projekt uchwały. 
                         Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu  
                         i Przestrzegtania Prawa poinformowa ł, że Komisja analizowała projekt  
                         uchwały i zaopiniowała pozytywnie. 
                         Rada jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę.    
                         Uchwała Nr VI/66/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                      b) Statutu Miasta i Gminy Ostrzeszów  
      Radny Henryk Mackanić – Przewodniczący doraźnej Komisji Statutowej 
      przedstawił projekt uchwały wraz z zaproponowanymi zmiana. 
      Projekt uchwały omawiały stałe Komisje Rady: Komisja Budżetu i Prze- 
      strzegania Prawa oraz Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – zao- 
      piniowały pozytywnie. 
      Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
      Uchwała Nr VI.67/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
  Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawi ł następujące projekty 
  uchwał: 
  c) zmiany przyjętego Statutu tworzonego Związku Gmin Zlewni Górnej     
      Baryczy 
      Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. 
      Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
      Uchwała Nr VI/68/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 d) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Ostrzeszowie w rejonie     

                         ulicy Piłsudskiego  
      Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
      Uchwała Nr VI/69/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
                                      
  e) zbycia nieruchomości gruntowej położonej we wsi Zajączki  
      Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
      Uchwała Nr VI/70/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                     f) utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu w Ostrzeszowie  
                         W łodzimierz Piekarczyk – Sekretarz przedstawił projekt uchwały. 
                         Uchwała została przez Radę podjęta jednogłośnie (17 głosów „za”). 
                         Uchwała Nr VI/71/2003 stanowi załącznik do protokołu.  
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Do p-ktu 13-go Informacja o wydanych decyzjach Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów   
                           w przedmiocie ustalenia jednorazowych opłat, wynikających ze zmiany       
                           miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i zbycia  
                           nieruchomości położonych w obrębie terenów objętych zmianą 
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawi ł powyższą informację. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 14-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz odpowiadając na zapytania wyjaśnił: 
                           - w sprawie placów zabaw są podjęte działania. Po wykonaniu projektów 
                             zagospodarowania  placów – zapoznamy radnych na posiedzeniach Komisji, 
                           - w sprawie ustawienia znaku wyprzedzania przy drodze nr 11 wystąpimy 
                             do Rejonu Dróg,  
                           - chodnik przy drodze nr 11– dojście do Urzędu Skarbowego – przedyskutuje 
                             możliwości budowy  chodnika.. 
 
Do p-ktu 15-go Sprawy różne i informacje    
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz poinformował, że zakończony został remont  
                           gabinetów Burmistrza i Zastępcy Burmistrza oraz sekretariatu. 
                           Zapytuje Radę jakie meble ma kupić do gabinetów: droższe czy tańsze. 
                           Rada Miejska stwierdzi ła, że meble powinny być odpowiednie ponieważ  
                           „jak cię widzą tak cię piszą”. 
                           Dalej Burmistrz poinformował Radę iż wpłynął wniosek polskiej spółki  
                           o wydanie decyzji w sprawie ustalenia warunków zabudowy i zagospodaro - 
                           wania terenu w rejonie ul Leśnej i Zamkowej. 
                           Radna Mieczysława Szymańska poinformowała, że jako Prezes Spółdzielni  
                           Rolniczo-Handlowej „Rolnik” wystąpiła z pismem do Burmistrza o udzielenie 
                           informacji  w sprawie marketu w rejonie ul. Le śnej i ul. Zamkowej. 
                           Burmistrz wyjaśnił, że  decyzja w sprawie ustalenia warunków zabudowy  
                           i zagospodarowania terenu w rejonie ul. Leśnej i ul. Zamkowej będzie wydana  
                           zgodnie z planem zagospodarowania miasta i obowiązującymi przepisami. 
                           Nie może zdradzić kto złożył wniosek . 
                           Irena Ślęzak – Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy wyjaśniła: 
                           - Rada Miejska opracowuje i uchwala plan zagospodarowania  
                           - Burmistrz realizuje uchwały Rady Miejskiej. 
                           Radny Aleksander Józefiak zapytuje czy będzie informacja dla Rady przed  
                           wydaniem czy po wydaniu decyzji o warunkach zabudowy przez Burmistrza. 
                           Radna Mieczysława Szymańska zapytuje w jakim terminie Burmistrz winien 
                           wydać decyzję o warunkach zabudowy. 
                           Burmistrz odpowiedzia ł, że w terminie 30 dni. Jest to bardzo trudna decyzja.  
                           Radny Aleksander Józefiak wniós ł, aby Burmistrz poinformował o wyso- 
                           kości dotacji dla klubów i organizacji sportowych. 
                           Burmistrz zapewnił, że będzie informacja o wysokości dotacji. Obecnie  
                           przekazano już ½ przyznanej dotacji. 
                      
                           Radny Adam Zawada wnosi o: 
                           - zajęcie się przez Radę sprawami kultury w mieście, 
                           - programem Kultury w Dzielnicy nr 2, 
                           - ocenę działalności Ostrzeszowskiego Centrum Kultury w szkołach  
                              podstawowych, gimnazjach, dzielnicach i sołectwach, 
                           - przekazanie używanych i wycofywanych  mebli na doposażenie lokali 
                             ogólnie dostępnych dzielnic czy sołectw. 
 

 



 6 
                           
                           Radny Henryk Kajser wniósł o usunięcie śmieci z rowów przy drogach              
                           powiatowych i wojewódzkich. 
 
                           Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty,Kultury, Sportu  
                           i Zdrowia poinformowa ł, że Komisja zaproponowała podział środków - 
                           - dotacji dla klubów oraz organizacji sportowych i nie ma rezerwy środków. 
                           Propozycje podzia łu środków przekazała Burmistrzowi Miasta i Gminy. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej zapewnił, że będzie informacja o podziale 
                           środków dla klubów i organizacji sportowych. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej zapewnił, że będzie informacja o podziale  
                           środków dla klubów i organizacji sportowych. 
                           Radny Zygmunt Lizakowski stwierdzi ł, że wszyscy radni winni mieć wpływ  
                           na podzia ł środków na działalność klubów i organizacji sportowych i otrzymać  
                           informację o podziale środków.. 
                           Józef Bukiewicz – Skarbnik poinformował, że otrzymał podział środków dla  
                           klubów i organizacji sportowych.  
                           Radny Aleksander Józefiak wyjaśnił, że Rada Miejska uchwala w budżecie  
                           środki na działalność klubów i organizacji sportowych a Komisja Oświaty, ...  
                           proponuje ich podzia ł. 
                           Włodzimierz Piekarczyk – Sekretarz poinformował o: 
                           - podziale miasta i gminy na 16 obwodów g łosowania i tyle będzie Obwo- 
                              dowych Komisji Wyborczych ds. Referendum,  
                           - zgłaszaniu kandydatów do Obwodowych Komisji Wyborczych, których 
                              mogą zgłaszać po 1 członku do Komisji – Burmistrz, oraz partie polityczne,                
                              stowarzyszenia i fundacje – zgodnie z komunikatem Państwowej Komisji  
                              Wyborczej do 14 maja br.,  
                           - obchodach święta 3 Maja – program obchodów na afiszach.    
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował: 
                           - obchodach święta 3 Maja, 
                           - kolejna sesja Rady Miejskiej odbędzie się w II połowie miesiąca maja br., 
                              której tematem będzie sytuacja na rynku pracy. 
                           Przypomniał o: 
                           - składaniu oświadczeń majątkowych – termin upływa 30 kwietnia br., 
                           - dostarczeniu zdjęć do legitymacji radnego. 
 
Do p-ktu 16-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady VI sesji  
                           Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęcia 7 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1300. 
 
 
 

               Sekretarz  
obrad VI sesji Rady Miejskiej 

 
           Henryk Kajser 

 

 


